
Boligudvalget

Til: Boligministeren

Dato: 2. december 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Samrådsspørgsmål C
Hvad vil ministeren gøre for, at boliger ikke skal rives ned i Munkebo i Kolding, nu hvor
området ikke længere er på ghettolisten?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lotte Rod (RV).

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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